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Sklepne priprave v naši občini
V občlnskih slndlkalnlh organizadjah zdaj potekajo

sklepne priprave za kongres Zveze sindikatov Slovenlje.
Šlroka Javna razprava o republiških In kongresnih doku-
mentihje zajela najširše članstvo v skoraj vseh 600 osnov-
nlh organizacijah kollkorjih je v naši občini.

Na občinskem svetu ugo-
tavljajo, da je bila razprava ze-
lo vsebinska in plodna. Dobili
so številne pripombe na posa-
mezne dokumente, ki so jih
posredovali naprej in kot so
zvedeli, bodo vse upoštevane.
Pripombe so zadevale bistve-
ne probleme zagotavljanja sa-
moupravnega položaja delav-
cev in so bile zelo vsebinske.

Med sklepne priprave sodi
tudi sestanek vseh delegatov
iz občine, ki bo v kratkem.
Sprejeli bodo dokončni dogo-
vor o nastopu naših delegatov
na kongresu. Kot je bilo že
prej dogovoijeno, bodo dele-
gati iz občine razpravljali o
položaju v trgovini in gradbe-
ništvu; ti dve panogi sta na-
mreč najbolj značilni za ob-
čino.

V občini so želeli, da bi na
kongresu prikazali tudi giba-
rye osebnih dohodkov po po-
sameznih panogah, zlasti na

področju družbenih dejavno-
sti. To bi prav gotovo dalo sli-
ko materialnega položaja po-
sameznih struktur.

Veliko je bilo tudi razprav
glede sprememb zveznega
statuta. Doslej so bile sindi-
kalne organizacije republik in
pokrajin samostojne organi-
zacije v okviru enotne Zveze
sindikatov Jugoslavije. Po
predlogu sprememb pa naj bi
bile repubiiške in pokrajinski
organizaciji sestavni del enot-
ne organizacije Zveze sindi-
katov. To pa kaže določeno
težnjo po centralizaciji, čemur
so se v naši republiki na vseh
ravneh uprli. Centralizacija
ne vodi k zboljšanju organi-
zirnosti in delovarya Zveze
sindikatov.

V pripombah pa je zlasti iz-
stopalo vprašanje učinkovito-
sti delovanja sindikalne orga-
nizacije. Za zagotovitev tega

pa je potrebno zagotoviti, da
vsak organ, organizacija in te-
lo opravi svojo nalogo. Ne gre
za zviševanje osebnih dohod-
kov (to naj bi naredil merida
»dober« sindikat,) pač pa za
zagotavljanje pogojev za
ustvaijarye dohodka, ki bo
potem omogočal tudi višje
osebne dohodke. Vse preveč
postav^jajo v zadnjem času
zahteve po avtomatičnem po-
večevanju osebnih dohodkov.
Sindikat pa se je in se bo tudi
v prihodnje zavzemal za do-
sledno uresničevanje načela
delitve po delu in rezultatih
dela, ki so lahko edina podla-
ga za zagotavljanje osebnega
dohodka.

Vsekakor bo takšnih in po-
dobnih tem na sindikalnem
kongresu zelo veliko. O njih
so v občinskem sindikatu raz-
pravljali na različnih ravneh
in so pripravljeni nanje. Utvar
pa si ne delajo, da bo kongres
prinesel dokončne formule za
rešitev vseh perečih vprašanj.
Bistveno je slej ko prej to, da
bo po kongresu treba vztrajati
pri uresničevanju dogovoije-
nih nalog.

Jurij Popov


